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         SECRETÀRIA 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
 
Mislata, 29 de gener  de 2015   
Hora: 09:00 
 
 
Lloc: Saló de Sessions de la Casa Consistorial 
Primera Convocatòria. 

  
Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament convocada, es 

reunixen en sessió pública, sota la presidència del Sr. alcalde, Carlos Fernández Bielsa, els 
regidors i les regidores: 

 
 MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA 
  JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ 
 ÁNGEL MARTÍNEZ BORJA 
 JOSÉ RAMÓN BOSCÁ PALOMAR 
 CARMEN LAPEÑA BUENO 
 ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ 
 JOSÉ FRANCISCO HERRERO MONZÓ 
 FRANCISCA GIMÉNEZ HIDALGO 
 PEDRO RAMÓN LÓPEZ MÁRMOL 
 ANTONIO ARENAS ALMENAR 
 GLORIA ALONSO PALOMARES 
 MANUEL CORREDERA SANCHIS 
 FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN 
 ANTONIO SANCHIS NAVARRO 
 CARLOS GARCÍA MARTÍNEZ 
 JAIME LÓPEZ BRONCHUD 
 JOSEFINA SAIZ GÓMEZ 
 JULIO LUIS BALBASTRE ARANDA 
 SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA  

 
La Sra. Rodrigo Carreras s'incorpora en el punt 2 de l'orde del dia. 
 
Assistits per D. Luis Ramia de Cap Salvatella com a secretari de la Corporació.   
 
Abans de l'inici de la sessió el Sr. alcalde demana un minut de silenci per les víctimes 

de violència de gènere hagudes durant el mes de gener i, de forma excepcional, pel xiquet 
de huit anys Eric Lozano, jugador del Mislata Unió de Futbol, que va ser reconegut en la Gala 
de l'Esport per ser lluitador i valent i al que el càncer li ha guanyat el partit. 
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1. APROVACIÓ DE L'ESBORRANY DE L'ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA PEL PLE 
DE L'AJUNTAMENT EL DIA 23 DE DESEMBRE DE 2014.  

 
De conformitat amb allò que disposa l'article 91.1 del vigent Reglament 

d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, se sotmet per la 
Presidència a consideració  de la Corporació l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada pel 
Ple de l'Ajuntament el dia 23 de desembre de 2014, que han sigut remeses als portaveus o 
representants dels grups polítics, conforme disposa l'article 80.2 de l'esmentat text legal. 

 
Sotmesa a votació l'aprovació de l'acta de la sessió celebrada pel Ple de l'Ajuntament 

el dia 23 de desembre de 2014 és aprovada per unanimitat.  
 
2. RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL D'AJUDES SOCIALS 
 
Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Hisenda i 

Especial de Comptes, favorable a l'aprovació del reconeixement extrajudicial d'Ajudes 
socials. 

 
Pren la paraula el portaveu del grup mixt-EUPV, Sr. García de la Mota i diu que seria 

difícil votar en contra de la proposta que porta l'equip de govern, perquè s'està parlant de 
quatre-cents mil euros que tracten de cobrir les necessitats de moltes famílies de Mislata que 
haurien d'haver cobrat en els mesos de setembre, octubre, novembre i desembre del passat 
any i no ho van fer i, a l'estar en un pressupost prorrogat, és necessari fer eixe reconeixement 
de deute perquè puguen cobrar en la segona quinzena de febrer. 

 
Continua dient que a ningú se li escapa la situació de crisi que es travessa fa ja 

diversos anys, crisi que està ocasionant una fractura social en tota Europa, afectant el mercat 
laboral, al deteriorament de les rendes familiars, als salaris reals dels treballadors i 
treballadores, amb el consegüent impacte en les llars, en molts dels quals no entra cap tipus 
de salari. Per això, diu, qualsevol retard que es produïsca en el pagament d'estes ajudes 
provoca un dany molt greu, i és necessari que la Corporació, principalment l'equip de 
govern, faça autocrítica i es posen tots els mitjans perquè eixes assignacions arriben en el 
seu moment precís, perquè és la primera responsabilitat a què ha d'atendre una Corporació 
que mire pels seus ciutadans. 

 
Prosseguix dient que esta crisi ha tingut moltíssima repercussió sobre les relacions 

socials, i cada dia es pot veure com s'incrementen els robatoris, com augmenten els 
conflictes veïnals i com es produïxen desordes anteriorment inexistents, i tot això crega la 
necessitat urgent de poder arribar amb estes ajudes, almenys, a alleujar el patiment de 
moltes famílies de la nostra població. 

 
Assenyala que esta crisi també està afectant l'educació en general, perquè molts 

alumnes no arriben en les millors condicions d'alimentació, i també a tot allò que s'ha 
relacionat amb la salut. 
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Afirma que tenen la responsabilitat de donar estes ajudes pel que, en un pressupost 

com l'actual i amb el deute que es continua tenint, cal mirar molt ben qualsevol gasto que es 
realitze, de cara a què quelcom com el que hui es va a aprovar no haja d'anar a un 
reconeixement extrajudicial, sinó que siga una partida prevista i consolidada en els 
pressupostos. Afig que és cert que en els anys 2012, 2013 i 2014 l'equip de govern ha fet 
l'esforç d'incrementar l'ajuda social en els pressupostos, així, en el pressupost de 2014 esta 
partida pressupostària es va incrementar entre un 8 i un 9%, però, a pesar d'això, en l'últim 
quadrimestre de l'any s'ha produït un desfasament de quasi quatre-cents mil euros, la qual 
cosa suposa un repte per al pressupost de 2015, que és prorrogat, perquè es comença un 
exercici amb menys quatre-cents mil euros. 

 
A partir d'això, continua, caldrà racionalitzar el gasto al cent per cent, atenent només 

al necessari i urgent i donant prioritat als temes socials, de salut i d'educació. 
 
Finalitza dient que ha llegit els informes d'Intervenció i la Base 20.2 de les d'execució 

del pressupost, que diu que els gastos produïts l'any anterior han de seguir este 
procediment, però, repetix, ha de fer-se el possible per a no haver de vindre a un Ple en el 
mes de gener per a fer un reconeixement extrajudicial de d'ajudes socials d'este tipus. 

 
Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Bronchud, i diu que  el govern 

socialista porta a Ple el reconeixement extrajudicial d'ajudes socials, que ascendix a 
303.297,31€, i correspon a la  quantitat que hauria d'haver-se pagat a les famílies 
necessitades de Mislata durant el segon semestre de 2014, i que no rebran fins que hui ho 
aprove este Ple. 

 
Anuncia que el grup popular votarà a favor per una qüestió de responsabilitat 

política, perquè el més alarmant és que esta quantitat de diners es dega a unes famílies que 
ho estan passant francament mal, que arriben a situacions dramàtiques i que no troben 
empara d'este Ajuntament. 

 
Prosseguix dient que ha escoltat amb atenció la intervenció anterior i creu que d'això 

es pot extraure un concepte bàsic, que és la necessitat de prioritzar, és a dir, quan hi ha uns 
diners per a repartir cal decidir i saber ben on s'envia, però, en compte de pagar estes ajudes, 
es pot veure que en l'últim any s'han adornat jardins que potser no requerien del dit 
arreglament, s'han fet campanyes de promoció de l'Alcalde de barri, o s'ha asfaltat Mislata a 
només quatre mesos d'eleccions, així com s'ha asfixiat a les empreses condemnant al comerç 
local. Afig que les situacions familiars causen autèntica alarma, per la qual cosa s'hauria de 
fer un exercici de responsabilitat per tota la Corporació, perquè són eixes famílies, les que no 
reben ajudes, en les que s'hauria de pensar i per les que s'hauria de prendre decisions. No 
obstant això, afig, es porta més el discurs polític, i es diu que s'han pujat un seixanta per cent 
les ajudes socials, encara que no es compte si açò és sobre allò que s'ha incrementat en la 
legislatura o sobre allò que s'ha pressupostat, com és el cas i, afig, en tot cas, pujar les ajudes 
socials un seixanta per cent no és una bona notícia, perquè només pot significar dos coses: 
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una, que es pressuposta malament i per davall de les necessitats, i una altra, que s'és incapaç 
d'acabar amb les necessitats de la gent d'este poble. 

 
Afirma que la bola de mentires, igual que les boles de neu, cada vegada es fa més 

gran segons s'acosten les eleccions, i així, s'oblida pagar a eixes famílies les ajudes que tenen 
concedides i, no obstant això, es col·loquen estores roges perquè ara del que es tracta és de 
guanyar les eleccions. Afig que, com sempre, tiraran la culpa al Partit Popular, diran que la 
Generalitat no paga, sense reconéixer que la majoria de les inversions es realitzen amb 
diners de la Generalitat o la Diputació, però, diu, cada vegada hi ha més mislateros que no 
entenen com hi ha deute per a unes coses i no per a altres, i és qui governa qui té la 
responsabilitat d'explicar-ho. 

 
Continua dient que l'11 de novembre de 2014 el grup popular va denunciar en les 

comissions i en els Mitjans de comunicació que l'equip de govern no pagava les ajudes 
compromeses per este Ajuntament, i que no els pareixia ètic que no s'ajudara a les famílies 
necessitades de Mislata però sí es gastara els diners de l'Ajuntament en campanyes de 
promoció política i personal. Açò, diu, ho van dir llavors i ho repetixen hui, però la resposta 
oficial que va donar el govern en els Mitjans de comunicació va ser la de sempre: que el grup 
popular mentia. Afig que açò és una cançó que consistix a repetir les coses moltes vegades 
fins que la gent se la crega. 

 
Repetix que cada vegada que el seu grup ha denunciat quelcom els han dit que 

mentien, però hui, setanta-nou dies després de fer esta denúncia, resulta que no era mentira 
que les famílies de Mislata no rebien les seues ajudes socials i, pitjor encara, hui es porta com 
un reconeixement extrajudicial per a poder pagar a les famílies el que se'ls deu del segon 
semestre de 2014, i ho fan, a més, amb càrrec al pressupost de 2015, i així, quan hui s'aprove, 
els veïns, alguns dels quals no han rebut les ajudes compromeses des del mes de juliol, 
tindran per fi la possibilitat de cobrar el que li'ls devia. Per això, afig,  caldrà preguntar-se qui 
mentia, perquè el temps dóna i qutament les raons, i allò que el grup popular va denunciar 
l'11 de novembre sobre que l'equip de govern socialista no pagava les ajudes socials, es 
demostra hui que és una realitat, encara que se'ls va dir que mentien. 

 
Prosseguix dient que el grup socialista pot continuar mentint, difamant, enterbolint, 

venent el que vullguen, però cada vegada hi ha més gent que sap el que passa i que, igual 
que no es pagaven les ajudes socials, tampoc s'està pagant a empreses, i després vindrà per 
urgència un pagament a les mateixes per import de noranta mil euros. Insistix en el fet que 
és l'equip de govern el que no paga les ajudes socials, el que ofega a les empreses, als clubs 
esportius, a les associacions festives, a la comunitat escolar i als proveïdors d'este 
Ajuntament, que es queixen de no cobrar en temps i forma, i açò que diu el grup popular 
també ho diu els informes d'Intervenció. 

 
Finalitza dient que l'equip de govern hauria de plantejar-se com es gestiona els 

diners de tots i, en tot cas, abans de dir que els altres mentixen, haurien de posar-se a fer el 
que correspon, que és pagar als veïns de Mislata les ajudes que l'Ajuntament s'ha 
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compromés a pagar, perquè hui es compta amb tres-centes tres mil dos-centes noranta-set 
raons més per a saber que els experts a mentir han sigut els membres de l'equip de govern. 

 
Pren la paraula la portaveu del grup socialista, Sra. Martínez Mora, i diu que el títol del 

punt que es debat, i que pareix que no tenen clar, és el d'aprovació dels actes d'autorització, 
aprovació del compromís d'ajudes, és a dir, hui s'aprova el compromís, i no fa setanta-nou 
dies. 

 
A continuació, pren la paraula el Sr. Catalá Martínez, regidor del grup socialista, i diu 

que intentarà explicar la situació de què es partix en 2014, analitzar el dit any i què ha passat, 
és a dir, quins factors han fet que la necessitat haja sigut superior al crèdit consignat 
inicialment en el pressupost i, finalment, analitzar les alternatives que es tenien davant 
d'esta situació i justificar l'elecció que ha pres l'equip de govern. 

 
Per a explicar la situació de partida de l'any 2014, assenyala que és necessari tindre en 

compte que en la partida 480 del pressupost, que és la destinada a les ajudes d'emergència 
social, es van consignar 1.266.000€, que és la major quantitat que ha figurat en dita partida 
en la seua història, i molt superior a les d'altres municipis de l'entorn. Per això, diu, d'entrada 
no es pot dir que la quantitat consignada al seu dia fora baixa. 

 
Prosseguix dient que, per això. caldrà preguntar-se què ha ocorregut l'any 2014 

perquè, encara tenint una quantitat elevada consignada en el pressupost, la necessitat haja 
sigut superior al crèdit establit i, afig, el parlar de malbaratament en la gestió d'este equip de 
govern és demagògia. En este sentit, diu que el deute viu que es van trobar a l'inici de 
legislatura estava en quaranta milions d'euros, i en l'actualitat està en vint-i-sis, per la qual 
cosa una característica fonamental que ha tingut la gestió del govern en estos quatre anys 
ha sigut l'austeritat. 

 
Afirma que el punt principal que han trobat l'any 2014 ha sigut el d'un augment 

brutal en la demanda d'usuaris dels servicis socials d'este Ajuntament. En este sentit 
assenyala que en el passat ple va donar les dades concretes i que, per exemple, quant a les 
ajudes de vivenda, es van trobar en el primer quadrimestre un increment del 60%; en el 
segon quadrimestre amb un increment del 20% i, en el tercer de més del doble, la qual cosa 
suposa un increment per este concepte del seixanta per cent en relació amb l'any anterior; i 
en tant que ajudes d'alimentació, l'increment l'any ha sigut del 87% respecte a l'any anterior. 

 
Pregunta per què ha passat açò, quan en els informatius es pot sentir des de fa mesos 

a Rajoy dient que la crisi ha passat, i per què els servicis socials, que són la primera trinxera, 
no troben eixa recuperació econòmica que el President de Govern està comptant, ja que es 
pot afirmar que l'any 2014, no és que haja sigut roín, sinó que ha sigut el pitjor any des que 
ha començat la crisi. 

 
Explica que la raó d'això és que molta gent que fa dos o tres anys estava sense 

ocupació cobrava subsidis, mentres que l'any 2014 la situació ha sigut que la gent seguix 
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sense treballar i els subsidis s'han anat acabant. Açò, afirma, és el que ha originat que 
l'increment de demanda d'usuaris haja sigut tan gran, i és la causa fonamental de què s'haja 
superat eixe milió dos-cents mil euros pressupostat. 

 
Prosseguix dient que també hi ha altres causes que s'han viscut durant dos mil 

catorze i, en este sentit, poden recordar que en una moció que es va aprovar fa uns mesos 
per este Ajuntament es va assumir el compromís de tindre una actuació especial cap 
aquelles persones que presentaren situacions de talls de subministrament d'energia, i l'any 
2014 s'han tingut 102 casos de talls de subministrament, per la qual cosa els servicis socials 
d'este Ajuntament han dut a terme allò al que es van comprometre al seu dia amb esta 
moció, és a dir, si la baremació de les persones afectades estava ja establida, s'accelerava i 
avançaven el màxim possible el pagament, i si no era així, amb caràcter urgent es baremava i 
es procedia al pagament.  

 
Quant a les beques que són responsabilitat de Conselleria, diu que hi ha dos tipus de 

beques de menjador: unes que són al cent per cent, i l'usuari no ha de pagar absolutament 
res, i altres que cobrixen tan sols el 75 per cent, i en estes és on entra l'Ajuntament, perquè 
complementa el 25% restant. Afig que també s'ha vist un xicotet repunt durant el 2014, 
perquè hi ha menys beques de Conselleria del 100% i, per tant, més beques a 
complementar. També ha sigut un any, diu, en que el compromís de l'equip de govern ha 
sigut el de no deixar-se a ningú fora, per la qual cosa xiquets que, per vindre d'altres països o 
no tindre encara tota la documentació que requerix la Conselleria, no podien optar a les 
beques, l'Ajuntament sí que els contempla i els dóna la beca. 

 
Prosseguix dient que també en el 2014 l'Ajuntament ha muntat dos menjadors 

escolars, tant en el període de vacacions d'estiu com en el Nadal, al considerar, tal com 
avalen els informes, que hi ha un problema de desnutrició infantil en l'actualitat, encara que 
el President de la Comunitat de Madrid al seu dia diguera que els xiquets madrilenys no 
tenien un problema de desnutrició infantil, sinó d'obesitat, que els xiquets de Madrid estan 
“grossets”, pel que el Partit Popular no va muntar allí menjadors socials. Afig que tot això 
s'ha imputat a la partida 480 de Ajudes socials. 

 
Explica que tots estos factors fan que la quantitat inicialment pressupostada de 

1.266.000€, que era una quantitat ja molt elevada, haja sigut insuficient, perquè la situació 
ha sigut tan roïna que el necessitat l'any 2014 ha sigut de 1.700.000€. 

 
Manifesta que davant d'esta realitat hi ha tres opcions: la primera d'elles és aplicar 

estrictament el que diuen els barems i el que diuen les normes d'execució del pressupost, és 
a dir, que les ajudes socials generen drets mentres hi haja crèdit disponible i, en el moment 
en què no ho haja, no hi ha drets contrets; la segona opció és la de pagar part, és a dir, fer 
una espècie de qutament; i, finalment, la tercera opció, que és reconéixer la quantitat 
pendent i pagar-la completament. 
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Assenyala que la primera opció és la que adopta el Partit Popular en molts 
ajuntaments quan es produïx esta situació, per exemple, l'Ajuntament de València ho ha fet 
en alguna ocasió. 

 
Quant a la segona opció, diu que és la que va adoptar el grup popular en este 

municipi a principis de l'any 2011 per a liquidar el 2010, que va fer una qutament i de cada 
tres mesos van pagar u. 

 
En relació amb la tercera opció, diu que és la que l'equip de govern està proposant 

hui ací, perquè encara que no hi haja una obligació legal i no s'estiga parlant d'uns drets 
contrets com els d'un proveïdor, en este cas no es tracta d'una obligació legal sinó moral i de 
justícia social 

 
El Sr. alcalde anuncia que, tal com s'està produint el debat, en este s'inclou també el 

de l'assumpte que passarà per urgència sobre beques de menjador i guarderies. 
 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota afirma que també està per 

la tercera opció exposada pel Sr. Catalá Martínez que, a més, és la que ell va proposar fa 
molts Plens, atés que els barems s'estaven modificant d'una forma que no arreplegava les 
necessitats que hi ha en estos moments. Afig que també va assenyalar que era necessari 
tindre una sensibilitat especial cap eixes famílies que patien talls d'aigua o llum, per la qual 
cosa s'alegra de que s'estiga aplicant la doctrina de la moció que es va aprovar fa ja prou 
plens. 

 
Prosseguix dient que també en el tema dels impostos EUPV va plantejar que era 

necessari ampliar els terminis de pagament perquè la gent volia però no podia pagar, i sap 
que en este sentit s'està fent algun esforç perquè, sense infringir l'ordenança fiscal, 
continuen pagant aquells que tenen intenció de fer-ho. Considera que, com ha manifestat el 
portaveu del grup popular, és necessari establir unes prioritats. 

 
Quant a l'anàlisi que ha fet el Sr. Catalá Martínez d'allò que ha passat l'any 2014, diu 

que hi ha coses que han ocorregut que es poden preveure i no s'ha fet, perquè les 
estadístiques que té este Ajuntament poden donar alguns indicatius, com que la població 
immigrant en els anys 2011, 2012, 2013 i 2014 haja anat decreixent del 13 al 12%, és a dir, un 
1%. Afig que a Mislata hi ha immigrants de 115 països l'any 2014 i, també, que ha canviat la 
població que s'acosta a demanar ajuda a servicis socials, perquè ja no són els immigrants, 
sinó veïns autòctons de Mislata, per la qual cosa es pot dir que sí que estan canviant les 
coses, però a pitjor. 

 
Davant d'açò, diu, l'equip de govern es posa una embena en els ulls i no escolta a 

l'oposició, que intenta aportar idees que faciliten la gestió i, sobretot, l'agilitat en les 
assistències socials. Afig que, des que és regidor en este Ajuntament, ha repetit que els 
consells sectorials de participació són imprescindibles, però cal crear-los i posar-los en 
funcionament, així com permetre que la ciutadania done la seua opinió i diga com s'ha 
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d'administrar el pressupost i com s'ha de redistribuir. En este sentit, diu que el Consell de 
Benestar Social no s'ha creat, per la qual cosa les decisions són adoptades unilateralment per 
l'equip de govern, sense comptar ni amb l'oposició ni amb la representació social de la 
ciutadania, cosa que li pareix un gran error, més en un equip de govern que es denomina 
d'esquerres. 

 
Prosseguix dient que està d'acord amb el Sr. Catalá Martínez en que s'ha fet un esforç, 

perquè els seus números coincidixen amb els seus, és a dir, es va incrementar el pressupost 
de l'any 2.013, en el que es tenia 1.166.000€, a 1.266.000 en el 2014, és a dir, un 8,59 més, 
però si s'haguera vist la progressió estadística que es produïa en la ciutadania i com, a pesar 
del que es diga en premsa, no és l'Ajuntament que més ocupació genera, com es comprova 
en les estadístiques comarcals, s'haurien fet els números com correspon, s'hagueren creat els 
consells sectorials i s'haguera escoltat a la ciutadania, i, entre tots, s'haguera buscat la millor 
solució possible per a la redistribució del pressupost. 

 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. López Bronchud diu que en cap moment de 

la seua intervenció ha dit que la xifra que este Ajuntament destina a servicis socials fora 
baixa, sinó que s'ha demostrat que era insuficient, així com que no es tracta de veure qui ha 
donat més diners a servicis socials, perquè com més diners s'este donant significa que la 
societat té més necessitat de l'empara de l'Ajuntament i que no s'ha sigut capaç de donar 
eixida als problemes de la gent. Afig que, a més, es tracta d'ajudes socials que no arriben a la 
ciutadania perquè, com va denunciar el grup popular en el segon semestre del passat any 
no es pagaven. 

 
Per això, diu al Sr. Catalá Martínez que no es tracta de “traure pit” sobre el que 

s'invertix o no i, quant a les paraules del President de la Comunitat de Madrid, diu que van 
ser desafortunades i que no li importa dir-ho encara que compartisca amb ell un carnet 
polític, però li diu que tampoc ell ha estat afortunat en la seua intervenció a l'ometre que en 
els menjadors escolars d'estiu va estar la Conselleria de Benestar protegint el projecte de 
l'Ajuntament, i hi havia dos tipus d'ajuda per als menjadors de Nadal: d'una banda, la 
Conselleria i, d'un altre, la Diputació de València. Per això, diu, no cal anar-se'n a Madrid i si es 
vol parlar del Partit Popular també es pot dir com està protegint la Conselleria estos 
projectes. 

 
Afirma que el grup socialista tornarà a dir en el seu discurs que la Conselleria els deu, 

però el que el grup popular demana és que es pague a les famílies, i açò és el que va fer l'11 
de novembre de 2014, quan se li va dir que mentien, mentres que hui 29 de gener es porta a 
Ple l'aprovació de pagar totes estes necessitats, que suposen més de tres-cents mil euros de 
reconeixement extrajudicial, la qual cosa deixa clara que el grup popular no mentia. 

 
Prosseguix dient que, quan es parla de prioritats, potser el que estan dient és que no 

cal gastar-se 250.000€ a apartar un intendent cap de la Policia Local i posar a un altre. 
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En relació amb el que ha manifestat el Sr. Catalá Martínez sobre que hi havia tres 
opcions, diu que hi havia una altra més, les modificacions de crèdit que s'han portat per a 
altres qüestions a este Ple, perquè al setembre l'equip de govern ja sabia que els diners de 
les ajudes era insuficient perquè les famílies els estaven dient que no cobraven. Afig que hi 
ha molts veïns que passen pel despatx de l'oposició o manen missatges per a intentar que 
des del grup popular se'ls ajude perquè no troben respostes de l'equip de govern, així, una 
veïna de Mislata, mare fadrina amb dos fills, ha dit que “Bielsa farà la campanya que vullga 
però seguim amb retards en les ajudes socials, al desembre va pagar juliol i agost, va prometre 
que al gener pagaria la resta i al dia que és seguim igual. Parlem d'ajuda de lloguer i 
d'alimentació. Vergonyós que jugue així amb nosaltres i amb els nostres fills i li escrius a ell i ell ho 
veta, això de sempre. Demà passaré per octava vegada per Servicis Socials, però ells ja no saben 
ni què dir-me. És desesperant”. Este, diu, és el missatge d'una mare de família de Mislata que 
des del mes de juliol estava sense cobrar les Ajudes socials. 

 
Finalitza dient que la segona part que no donarà temps a debatre fa referència a 

reconeixement de factures d'empreses de Mislata que no han cobrat, per un import de 
noranta mil euros. Afig que ell en la seua intervenció no ha parlat de malbaratament, sinó 
d'estores roges, pompes i ostentacions, que és el que es troben en els carrers de Mislata en 
les últimes setmanes, ja siga per a rebre al Quarter Militar o per a obrir el que seria un Centre 
de Dia i ara són unes aules d'estudi. 

 
Pren la paraula la Sra. Martínez Mora per a dir que el que s'aprova per Ple prèviament 

ha sigut dictaminat en la comissió d'Hisenda, i en el dictamen de la dita comissió es diu 
“aprovació del compromís d'ajudes”. 

 
A continuació el Sr. Catalá Martínez diu al portaveu del grup popular que mentix si 

diu que les ajudes no es paguen des del mes de juliol, perquè el problema ha sorgit en 
l'últim tram de l'any. 

 
Quant a la previsió, repetix que es van consignar 1.266.000€ i, en el moment en què 

es va consignar eixa quantitat no es pensava que l'any es produirien les dades que ha oferit 
anteriorment, perquè si tant ell com el tècnic corresponent hagueren fet més cas a Rajoy no 
haurien consignat eixa quantitat, sinó una quantitat molt inferior. 

 
Prosseguix dient que si es demostra que en la realitat la necessitat és superior al que 

s'ha assignat, la qual cosa és important és la decisió que s'adopta i quina de les alternatives 
que existixen, segons ha explicat anteriorment, es tria, és a dir, reconéixer que es tracta d'uns 
drets, i es va a pagar tot, no com fa el Partit Popular en municipis pròxims a este i com va fer 
el propi grup popular de Mislata a l'inici de l'any 2011, i eixe govern, del que formava part el 
Sr. López Bronchud va acordar pagar un de cada tres mesos. 

 
Pregunta al portaveu del grup popular quin ha de ser la previsió per a 2015, si s'ha de 

fer cas a Rajoy o no. Afig que com s'està en un període electoral, i toca comparar alternatives 
polítiques i distintes opcions perquè els ciutadans puguen prendre una decisió 
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fonamentada, es poden comparar les polítiques socials i el compromís que cada grup té, i 
així, es pot parlar de dos ajudes que són responsabilitat autonòmica, com la renda garantida 
de ciutadania i de dependència, i aportar dades respecte d'això. 

 
Quant a la renda garantida de ciutadania, de la que és responsable la Conselleria de 

Benestar Social, diu que el nombre de sol·licituds presentades per veïns de Mislata durant 
l'any 2014 ha sigut de 235, i a hores d'ara estan actives 56, és a dir, un 24%, mentres estan 
pendents de resolució 179. Afig que l'Ajuntament actua com finançador, pagant els diners 
per avançat a eixes 56 famílies, ja que quan es té la resolució enviada per la Conselleria no 
s'esperen a tindre els diners, però, diu, hi ha cent setanta-nou famílies que no compten amb 
la dita resolució. 

 
En relació amb la dependència, diu que analitzant els últims quatre anys existixen 

380 sol·licituds de veïns de Mislata i, a hores d'ara, només s'han resolt i s'està pagant la 
prestació corresponent a quinze sol·licituds, la qual cosa suposa un 4%. Esta, diu, és la 
realitat del que fan els uns i els altres, per la qual cosa demana al portaveu del grup popular 
que quan Fabra torne a Mislata en la campanya, se'l diga perquè és el responsable que 
ocórrega açò, de que no es pague la renda garantida ni la dependència als veïns de Mislata, 
que tant li interessen. 

 
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres 

assistents, va adoptar l'acord següent: 
 
Vist l'expedient sobre ajudes d'emergència social corresponents al segon semestre 

de 2014 en concepte de gastos d'ús de vivenda corresponents a l'exercici 2014, per import 
de 303.297,31 €. 

 
Resultant que estes ajudes han sigut meritades en l'exercici 2014. 
 
Considerant l'art. 176.1. del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 

s aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals: "Amb càrrec als crèdits de 
l'estat de gastos de cada pressupost només podran contraure's obligacions derivades 
d'adquisicions, obres, servicis i la resta de prestacions o gastos en general que es realitzen 
l'any natural del propi exercici pressupostari”. 

 
Considerant la base 20.2 de les d'Execució de Pressupost "Els gastos d'anys anteriors 

realitzats sense cobertura pressupostària hauran de ser sotmesos a reconeixement de 
l'obligació per acord de l'Ajuntament Ple. Sense perjuí de l'anterior, haurà d'aprovar-se en el 
mateix acte del Ple els actes d'Autorització i Compromís equivalents a la fase comptable A i 
D. 

 
Vist l'informe informes del Cap de Servici de Servicis Socials, de data 22 de gener de 

2015. 
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Vist l'informe d'intervenció de 22 de gener de 2014, que literalment diu: 
 
“Vista la proposta de l'Alcaldia de data 22 de gener de 2014 sobre reconeixement 

extrajudicial de crèdits corresponent a ajudes socials per import total de 303.297,31 €. 
 
Resultant que en el present any 2015 s'ha remés a intervenció informe del Cap de 

Servicis Socials en l'informa de l'existència de d'ajudes de servicis socials a reconéixer per 
import de 303.297,31 €, meritades les dites ajudes en l'exercici 2014. 

 
Considerant l'art. 176.1. del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 

s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals: "Amb càrrec als crèdits de 
l'estat de gastos de cada pressupost només podran contraure's obligacions derivades 
d'adquisicions, obres, servicis i la resta de prestacions o gastos en general que es realitzen 
l'any natural del propi exercici pressupostari." 

 
Considerant la base 20.2 de les d'Execució de Pressupost "Els gastos d'anys anteriors 

realitzats sense cobertura pressupostària hauran de ser sotmesos a reconeixement de 
l'obligació per acord de l'Ajuntament Ple. Sense perjuí de l'anterior, haurà d'aprovar-se en el 
mateix acte del Ple els actes d'Autorització i Compromís equivalents a la fase comptable A i 
D." 

 
Per esta Intervenció s'informa: 
 
1. D'acord amb el barem de prestacions econòmiques individualitzades per a l'any 

2014 totes les prestacions estaran supedites que existisca consignació pressupostària. I en ei 
cas que esta fóra insuficient, es prioritzaran les sol·licituds per orde d'entrada en el Registre. 

 
Els expedients aportats haurien de complir el dit procediment. 
 
Els expedients estan informats favorablement pel Cap de Servici de Servicis. 
 
2. En l'art. 173.5 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el 

text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals no podran adquirir-se compromisos de 
gastos per quantia superior a l'import dels crèdits autoritzats en els estats de gastos, sent 
nuls de ple dret els acords, resolucions i actes administratius que infringisquen ia expressada 
norma, sense perjuí de les responsabilitats que pertoquen. Per s'informa de disconformitat la 
concessió d'ajudes, sense considerar el procediment establit (art. 216.2.a) i c) del Reial Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les 
hisendes locals. 

 
 
3. D'acord amb la base 50 d'Execució del Pressupost Municipal prorrogat per a 

l'exercici 2015 el gasto corresponent al reconeixement d'estes ajudes socials serà per part 
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del Ple de la Corporació, minorant els corresponents crèdits pressupostaris de l'any 2015, si 
no hi ha una altra font de finançament. 

 
4. Que hi ha crèdit adequat i suficient en l'aplicació pressupostària 231.480 per import 

de 303.297,31 € del Pressupost Municipal prorrogat per a 2015 (RC 2,2015.1.00211). 
5. Que correspon al Ple el reconeixement extrajudicial de crèdits corresponents a 

gastos meritats en exercicis anteriors (art 26.c, en relació amb l'art. 60.2 del RD 500/1990)".  
 
Per tot això, s'acorda:  
 
Primer: L'aprovació dels actes d'autorització i compromís de les següents ajudes 

socials: 
 
•Ajudes d'emergència social corresponents al segon semestre de 2014 en concepte 

de gastos d'ús de vivenda per import de 303.297,31 € 
 
Segon: El reconeixement de les ajudes socials amb càrrec al pressupost de 2015. 
 
Urgències: 
 

A. APROVACIÓ BEQUES DE MENJADOR A FAVOR DE XIQUETS AMB NECESSITATS 
SOCIALS BÀSIQUES CORRESPONENTS AL CURS ESCOLAR 2014-2015. 

 
Prèvia declaració per unanimitat de la urgència de l'assumpte, el Ple de l'Ajuntament, 

per unanimitat dels seus membres, ACORDA 
 
Vistos les factures conformades pel Cap de Servici de Servicis Socials; referents a les 

beques de menjador a favor de xiquets amb necessitats socials bàsiques corresponents al 
curs escolar 2014-2015 per import de 97.013,42 euros. 

 
Resultant que estes beques han sigut informades favorablement Cap de Servici de 

Servicis Socials i es referixen a gastos meritades en l'exercici 2014. 
 
Considerant l'art. 176.1. del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 

s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals: "Amb càrrec als crèdits de 
l'estat de gastos de cada pressupost només podran contraure's obligacions derivades 
d'adquisicions, obres, servicis i la resta de prestacions o gastos en general que es realitzen 
l'any natural del propi exercici pressupostari." 

 
Considerant la base 20.2 de les d'Execució de Pressupost "Els gastos d'anys anteriors 

realitzats sense cobertura pressupostària hauran de ser sotmesos a reconeixement de 
l'obligació per acord de l'Ajuntament Ple. Sense perjuí de l'anterior, haurà d'aprovar-se en el 
mateix acte del Ple els actes d'Autorització i Compromís equivalents a la fase comptable A i 
D." 
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Vist l'informe del Cap de Servicis Socials, de data 29 de gener de 2015. 
 
Vist l'informe d'Intervenció, de data 29 de gener de 2015, que literalment diu: 
 
Vista la proposta de l'Alcaldia de data 29 de gener de 2014 sobre reconeixement de 

les factures de les beques de menjador a favor de xiquets amb necessitats socials bàsiques 
corresponents al curs escolar 2014-2015 per import de 97.013,42 euros: 

 
Resultant que estes beques han sigut conformades i informades favorablement , 

corresponent a gastos meritats en l'exercici 2014 de conformitat amb el Cap de Servicis 
Socials . 

 
Considerant l'art. 176,1. del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 

s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals: "Amb càrrec als crèdits de 
l'estat de gastos de cada pressupost només podran contraure's obligacions derivades 
d'adquisicions, obres, servicis i la resta de prestacions o gastos en general que es realitzen 
l'any natural del propi exercici pressupostari." 

 
Considerant la base 20.2 de les d'Execució de Pressupost "Els gastos d'anys anteriors 

realitzats sense cobertura pressupostària hauran de ser sotmesos a reconeixement de 
l'obligació per acord de l'Ajuntament Ple. Sense perjuí de l'anterior, haurà d'aprovar-se en el 
mateix acte del Ple els actes d'Autorització i Compromís equivalents a la fase comptable A i 
D." 

 
Per esta Intervenció s'informa: 
 
1. D'acord amb el barem de prestacions econòmiques individualitzades per a l'any 

2014 totes les prestacions estaran supedites que existisca consignació pressupostària. I en ei 
cas que esta fóra insuficient, es prioritzaran les sol·licituds per orde d'entrada en el Registre. 

 
Els expedients aportats haurien de complir el dit procediment. 
 
Els expedients estan informats favorablement pel Cap de Servici de Servicis Socials. 
 
2. En l'art. 173.5 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el 

text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals no podran adquirir-se compromisos de 
gastos per quantia superior a l'import dels crèdits autoritzats en els estats de gastos, sent 
nuls de ple dret els acords, resolucions i actes administratius que infringisquen l'expressada 
norma, sense perjuí de les responsabilitats que pertoquen. Per s'informa de disconformitat la 
concessió d'ajudes, sense considerar el procediment establit (art. 216.2.a) i c) del Reial Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les 
hisendes locals. 
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3. D'acord amb la base 50 d'Execució dei Pressupost Municipal prorrogat per a 
l'exercici 2015 el gasto corresponent al reconeixement d'estes ajudes socials serà per part 
del Ple de la Corporació, minorant els corresponents crèdits pressupostaris de l'any 2015, si 
no hi ha una altra font de finançament. 

 
4. Que hi ha crèdit adequat i suficient en l'aplicació pressupostària 231.480 per import 

de € del Pressupost Municipal prorrogat per a 2015. 
 
5. Que correspon al Ple el reconeixement extrajudicial de crèdits corresponents a 

gastos meritats en exercicis anteriors.” 
 
Per tot això, s'acorda: 
 
Primer: L'aprovació dels actes d'autorització i compromís de les següents factures 

de de beques de menjador en concepte ajudes socials previstes en els barems de 
Prestacions Municipals, aprovades en la Junta de Govern local d'11 de febrer de 2013 per 
import de 97.013,42 euros. 

 
Segon: El reconeixement de les ajudes socials amb càrrec al pressupost de 2015 
 

B. MOCIÓ D'EUPV SOL·LICITANT L'ASIL POLÍTIC A l'ACTIVISTA SAHARAUÍ HASSANA 
AALIA. 
 

Prèvia declaració d'urgència que és aprovada per unanimitat, pren la paraula el 
portaveu del grup mixto-EUPV, Sr. García de la Mota, i dóna lectura a la moció, que es 
transcriu més avall. 

 
Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Bronchud, i diu que el seu 

grup ha votat a favor de la urgència a pesar d'haver conegut la moció este matí, perquè 
entenen que compte cada hora que es puga avançar en el final d'este succés.  

 
Considera que el compromís d'este Ple amb la causa sahrauí és clar i ferm, sobretot 

per part d'Esquerra Unida i del grup popular, perquè recorda que en el Ple de novembre de 
2010 va haver-hi una moció respecte a L'Aiun en la que el grup socialista es va abstindre, 
segurament perquè llavors governava José Luis Rodríguez Zapatero. 

 
Prosseguix dient que el grup popular sempre ha estat a favor de la defensa que fa 

AHUIM, i li trasllada l'enhorabona per la labor realitzada. Afig que ho seguirà fent encara que 
el govern de la nació siga del mateix grup polític que ell. 

 
Afirma que cal actuar de forma ràpida, i considera que la moció està més que 

documentada, màximament quan compta amb informes d'ACNUR que destaquen la 
necessitat de fer-ho. 
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Finalitza dient que, per tot això, el grup popular votarà a favor d'esta causa i de totes 
les que suposen la defensa del poble sahrauí. 

 
Pren la paraula la portaveu del grup socialista, Sra. Martínez Mora, i després 

d'assenyalar que considera una falta de respecte cap a Hassana que no es dediquen totes les 
paraules dels tres grups polítics a defendre els seus drets, diu que li pareix que és lamentable 
que en el segle XXI es continue parlant de drets humans com els defesos per Hassana, que 
des dels 17 anys porta patint tortures. Destaca el treball que des de l'associació AHUIM s'està 
realitzant en defensa del poble sahrauí, i que cada vegada siguen més les famílies que 
acullen els xiquets en els períodes estivals. 

 
Afirma la Sra. Martínez Mora que després de llegir la moció està tot dita, que  estan 

totalment a favor de la mateixa, i que creuen que el Ministeri de l'Interior ha de rectificar i fer 
cas al contundent informe d'ACNUR, que és l'Agència de l'ONU per als refugiats, perquè 
Hassana està en un moment de desesperació absoluta i ha sol·licitat la protecció 
internacional, motiu pel qual cal sol·licitar al Ministeri de l'Interior que rectifique la seua 
postura. 

 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota agraïx als dos grups el 

suport a una moció que ell ha fet seua però que és de l'Associació AHUIM, i aprofita este 
moment per a dir que, igual que en el punt anterior s'estava parlant de les necessitats de la 
població, hi ha també altres  pobles que tenen moltes necessitats, i cal recordar-los a l'hora 
de fer els pressupostos, quan en la partida de solidaritat internacional no s'aporta el 0,7% o 
l'1% del pressupost per a eixes ajudes, per la qual cosa demana que es faça una reflexió i 
s'intente recordar açò, a fi que una part dels diners que tots els ciutadans aporten a les 
arques municipals puga  ser una ajuda important, no sols per al poble sahrauí sinó també 
per a la ingent labor que s'està fent en Mozombique i en altres pobles del món.  

 
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres, acorda 

aprovar la moció següent: 
 
“El passat 19 de gener es va fer públic l'acte de resolució de la sol·licitud d'asil polític a 

Espanya del jove activista sahrauí Hassana Aalia, en el qual se li comunica la denegació de la 
protecció i se li anuncia l'eixida obligatòria del territori espanyol, donant-li un terme de 15 
dies per a fer-ho, a pesar del castic que li espera i el risc real de ser torturat si torna al Sàhara 
Occidental davall l'ocupació del Marroc. 

 
Hassana és un jove sahrauí de 26 anys, nascut en l'Aaiun que va sol·licitar protecció 

internacional al gener de 2012 després d'assabentar-se que el seu nom figurava en la relació 
d'acusats que serien jutjats a Rabat per un Tribunal Militar per fets del campament Gdeim 
Izik. Hassana estava en aquell moment a Espanya, no per estar perseguit pel seu activisme a 
favor de la causa sahrauí, sinó per a estudiar amb una beca que li va ser concedida en el País 
Basc, per a aprendre espanyol. La Llei espanyola que regula les condicions per a la sol·licitud 
d'asil polític, establix clàusules i termes excepcionals quan les circumstàncies que justifiquen 
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la petició es deneguen per causa sobrevinguda en el país d'origen, com ha ocorregut en este 
cas. 

 
Hassana Aalia figura en el sumari d'Instrucció del Tribunal Militar Permanent per a la 

Força Armada del Regne del Marroc, juntament amb altres 24 acusats, tots civils. Va ser jutjat 
en rebel·lia, i d'acord amb la seua condemna de cadena perpètua en una sentència que va 
ser llegida davant d'observadors de Drets Humans i Amnistia Internacional, entre altres, 
existixen sobrats motius per a determinar que la volta d'Hassana al Sàhara Occidental 
suposarà un risc real per a la seua integritat física. 

 
Però el Ministeri de l'Interior ha denegat la seua petició, a pesar que comptava amb 

un contundent informe d'ACNUR, que reforçava la sol·licitud en virtut de les circumstàncies 
excepcionals d'Hassana, reconeixent el seu activisme, les detencions que ha patit, els 
maltractaments, l'assetjament i la presó a què ha sigut sotmés per part de la policia 
marroquina, i de la tortura de què ha sigut objecte. La primera vegada que va ser torturat va 
ser a l'octubre de 2005, quan tenia 17 anys, per participar en una manifestació pacífica a 
l'eixida de l'escola. Va estar dos dies retingut i, segons va declarar Hassana, els 
maltractaments van començar en el mateix carrer en què va ser detingut, van seguir dins del 
vehicle. Ja en comissaria, li van despullar, li van penjar cap baix durant diverses hores i no li 
van deixar beure aigua. 

 
Interior ha denegat la protecció internacional perquè en la sentència escrita no figura 

el seu nom entre els condemnats, encara que els observadors internacionals van confirmar 
que sí que va ser anomenat en la sala quan es va llegir el veredicte a cada un dels acusats. 
Per esta raó, l'Estat espanyol considera que hi ha un procediment penal inconclús i, encara 
que no ho ha dit expressament, en el fons està avalant la validesa d'un juí que ha sigut 
denunciat per les més importants organitzacions internacionals de defensa dels Drets 
Humans per no oferir cap garantia els processaments. 

 
Per tot això, s'acorda: 
 
Primer: El Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda exigir al Ministeri d'Interior del 

Govern d'Espanya que en virtut de la legislació espanyola i del compromís del nostre país 
respecte als Drets Humans, concedisca l'Asil Polític a Hassana Aalia, activista sahrauí de Drets 
Humans i defensor del dret d'autodeterminació del Poble Sahrauí reconegut per la legislació 
Internacional, atenent que la seua volta al Sàhara Occidental supose un risc real per a la seua 
integritat física. 

 
Segon: El Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda remetre de forma immediata esta 

Moció al Ministeri de l'Interior perquè la porte a efecte, així com a l'Associació AHUIM i al 
Consolat Generar del Marroc a València. 
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Tercer: El Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda transmetre el contingut d'esta moció 
als Mitjans de comunicació locals i institucionals (Ciutat de Mislata, Mislata ràdio i Mislata TV, 
webs municipals), així com comarcals i autonòmics perquè es facen eco”.  

3. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDÈNCIA I ACORDS 
DE LA JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES DE LA SESSIÓ DE 23 DE DESEMBRE DE 2014 

 
En compliment d'allò que disposa l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització, 

Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, se n’adona de les resolucions adoptades 
per l'Alcaldía-Presidencia, així com compliment d'allò que s'ha previngut en l'art. 42 del 
vigent Reglament d'Organització dels acords adoptats per la Junta de Govern des de la 
sessió ordinària celebrada el dia 23 de desembre de 2014. 

Precs i preguntes 

 El Sr. García de la Mota diu que recentment, tal com es va indicar en una nota 
de premsa enviada des del seu grup, s'ha produït una falsa alarma d'ebola a 
Mislata, i els sindicats han denunciat la fallada dels protocols de salut pública i 
la falta d'informació i de mitjans davant d'un problema d'eixes 
característiques. 

Des d'Esquerra Unida consideren que és inacceptable que l'equip de govern 
de Mislata no haja informat ni en la comissió d'Interior celebrada eixe mateix 
dia ni en cap altra reunió de l'Ajuntament, ni s'haja posat en contacte amb els 
portaveus de l'oposició, com sí ho va fer en el cas del moviment sísmic que es 
va produir dies arrere. 

Per les notícies aparegudes, diu, el govern municipal era coneixedor d'este fet 
i no ha reaccionat, ni tan sols donant la informació. Al tractar-se d'un cas com 
este, que ha mantingut i manté al món en alerta permanent i en el que, a més 
de la policia nacional, també actue la policia local, és pel que pregunta per 
quina raó l'Alcaldia no va convocar la Junta de Seguretat Ciutadana per a 
activar els protocols necessaris en coordinació amb la Delegació de Govern i la 
Conselleria de Sanitat, i va informar els portaveus dels grups de l'oposició? O 
és que no hi ha eixos protocols? 

 

El Sr. alcalde respon al portaveu d'EUPV dient-li que és un alarmista total i que 
no coneix el terme municipal, ja que el CAR està a València i la gestió no 
correspon a este Ajuntament, i li pareix mentira que el Sr. García de la Mota no 
conega açò. En tot cas, afig, es compromet a transmetre esta pregunta a la Sra. 
Rita Barberá o, en tot cas, a la Conselleria de Benestar Social perquè 
responguen, perquè se li està fent una pregunta d'un tema complex en el qual 
l'Ajuntament no té cap tipus de competència.   

 Pren la paraula la Sra. Alonso Palomares i diu que en dos plens consecutius se 
li ha preguntat per la situació actual de quatre policies locals. 
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El Sr. alcalde respon entregant l'informe de l'intendent principal, i diu que amb 
això considera contestada la pregunta. 

 Pren la paraula el Sr. Hernández Falcón i diu que en l'expedient de 
remodelació del carrer Regatxo, que està subvencionat per la Diputació 
Provincial de València, obra un informe d'Aigües de València en què 
s'encomana a este Ajuntament a millorar la xarxa colectora del carrer en el cas 
que es realitzaren obres per a evitar les filtracions que patixen els veïns de la 
zona, i pregunta si el Sr. alcalde era coneixedor d'este informe. 

El Sr. alcalde respon que en este moment només sap que està fet el projecte i 
que, en tot cas, segons comentaven els tècnics, era una situació que venia de 
fa molts anys, situació que este govern resoldrà. Afig que no sap si en el 
moment que es va fer l'obra es coneixia esta qüestió, però el grup popular va 
tindre deu anys per a arreglar eixe problema, que no van resoldre, i serà el seu 
equip de govern el que  el resolga 

 El Sr. López Bronchud assenyala que el CAR depén del Ministeri, i no de la 
Conselleria, i esperava que el Sr. alcalde sabera de qui depenen les 
instal·lacions del Centre d'Atenció al Refugiat. 

Prosseguix dient al Sr. Catalá Martínez que vol que quede un concepte molt 
clar, i és que sempre ha dit en els Plens de forma alta i clara que no li sap gens 
greu anar a reclamar el que siga dels veïns de Mislata, encara que qui governe 
siga el seu propi partit i, per tant, li accepta el repte, i en quan tinga 
possibilitats de parlar amb el president Fabra li dirà el que es deu a Mislata, per 
al que espera que se li passe la informació que té l'equip de govern.  

Assegura que intentarà que siga la mateixa consellera de Benestar Social la 
que vinga a Mislata, i prega al Sr. Catalá Martínez que, com a regidor de 
servicis socials d'este Ajuntament, demane una cita a la Conselleria i acudisca 
amb els portaveus de l'oposició, per a defendre els tres junts  els interessos de 
Mislata. 

El Sr. alcalde li dóna les gràcies, però matisa que si la reunió costarà tant com 
fins ara, probablement el Partit Popular ja no estarà governant. 

Prosseguix dient que ell també fa un prec i és que a veure si d'una vegada es 
pot aconseguir que esta Corporació es reunisca amb el Conseller de Sanitat i, 
de pas, també li prega que demane al nou Ministre de Sanitat que done 
explicacions sobre el suposat cas d'ebola a Mislata, del que esta Corporació no 
tenia ni idea. 

   
 I sense més assumptes atractar, a les vint-i-una hores i cinc minuts, per  l'Alcaldia s'alça 

la sessió,  de  tot això s'estén la present acta que firma l'alcalde-president, amb mi el secretari 
que en done fe. 

 
L'ALCALDE,                  EL SECRETARI,  

 


